
 
Protokół Nr  14/07 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  23 sierpnia  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XIII Sesję Rady Miejskiej: 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów – druk C, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci gimnazjów prowadzonych przez Miasto 

Białogard oraz granic ich obwodów – druk D, 
g) w sprawie zapewnienia  środków własnych Miasta niezbędnych do realizacji projektu 

„Zajęcia pozalekcyjne uczą, bawią, rozwijają” w ramach Rządowego programu 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007 r. „Aktywizacja 
jednostek samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” – druk G. 

 
Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
   
3. Omówienie przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2007/2008. 
Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 
4. Zapoznanie Komisji ze stopniem realizacji inwestycji oświatowych, kulturalnych oraz 

sportowych. 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 
5. Wytypowanie dwóch członków Komisji Edukacji do składu komisji nagród. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia, który przegłosowano 
za-8 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów – druk C 
przedstawił Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

Przegłosowano projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
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Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie planu sieci gimnazjów prowadzonych 

przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów – druk D przedstawił Naczelnik Wydz. 
Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

Przegłosowano projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie zapewnienia  środków własnych Miasta niezbędnych do 

realizacji projektu „Zajęcia pozalekcyjne uczą, bawią, rozwijają” w ramach Rządowego 
programu wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007 r. „Aktywizacja 
jednostek samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” – druk G przedstawił 
Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał ile środków otrzyma każda szkoła? 
Naczelnik – odpowiedział, że 12 tys. zł, ale muszą być sprecyzowane zajęcia np. zajęcia 
sportowe – ilość godzin. Kuratorium wymaga przed podpisaniem umowy, w okresie przerwy 
wakacyjnej.  

Przegłosowano projekt uchwały: za-9 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 

Ad 3 

Przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego 2007/2008 przedstawił 
Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. Naczelnik poinformował, że Pan 
Ronald Widz będzie dyrektorem Gimnazjum Nr 2 od nowego roku szkolnego 2007/2008, a 
Pani Alicja Zołotar odchodzi na emeryturę. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał czy to niezbędne, aby  oddział „0” powstał w SP Nr 5? 
Naczelnik – odpowiedział, że tak i przedstawił liczbę dzieci w przedszkolach oraz liczbę 

oddziałów z podziałem na oddziały 5-cio i 9-godzinne (materiały w załączeniu). 
J.Turnik -  stwierdził, że w przedszkolach jest więcej obostrzeń niż w szkołach. Radny zgłosił 

obawy odnośnie bezpieczeństwa dzieci w szkołach. 
K.Leś – proponowała zaadoptować budynek Scholar na przedszkole. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że jest wyż demograficzny i nie ma możliwości rozlokowania tych 

dzieci w trzech przedszkolach. 
J.Leszczyk – pytał czy na bazie Biblioteki nie można było wygospodarować jednego 

pomieszczenia biorąc pod uwagę fakt przeniesienia części kultury i punktu informatycznego 
z Biblioteki? 

Z-ca Burmistrza – stwierdził, że nie pomyślano w tym kierunku, ale to bardzo dobry pomysł. 
Jutro porozmawia z Dyrektorem w tej sprawie. 

 
Ad 4 
 Komisja zapoznała się z informacją w sprawie realizacji inwestycji oświatowych, 
kulturalnych oraz sportowych, którą przedstawił Zastępca Burmistrza. Z-ca Burmistrza 
dodatkowo poinformował o próbie kradzieży pompy w studzience na boisku G Nr 2. Ponadto 
przed wakacjami nastąpiła awaria kotła, który Dyrektor planuje wymienić. Sekcja 
płetwonurków przy LOK czyści duży basen do szkolenia. W sprawie stadionu Dyrektor złoży 
zapotrzebowanie dot. odnowienia tartanu.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Sosnowski – stwierdził, że ze źródła Urzędu ma informację odnośnie inwestycji Domu 
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Kultury – jest wielki bałagan, nie ma finansowania inwestycji. Szczególne pretensje są 
kierowane pod adresem Skarbnika Miasta. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że w zakresie prac w ramach obiektu płacimy regularnie, 
jeśli chodzi o prace dodatkowe było co najmniej 3 m-ce opóźnienia. Przed wakacjami 
przeniesiono korektą 300 tys. zł. Wykonawca wie, że taka sytuacja jest i zgadza się na to. 
Kolejne opóźnienie powoduje pożyczka z NFOŚ. Z uwagi na częste rotacje kadrowe nie 
uzyskaliśmy pożyczki, mimo, że wywiązaliśmy się w marcu z naszych czynności. 

K.Sosnowski – dodał, że informacje są bezpośrednio z budowy nie z Wydz. Infrastruktury. 
Mówi się, że Skarbnik Miasta nie wywiązuje się z płatności. Ponadto Radny pytał czy to 
prawda, że boisko przy Gimnazjum Nr 2 zostało zamknięte w okresie wakacji? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że po otwarciu boiska zrobiono dużo szkody i stwierdzono, że bez 
nadzoru nie będzie udostępniane. 

K.Sosnowski – pytał gdzie policja i straż miejska? Brak współpracy z tymi służbami. Radny 
pytał kiedy mieszkańcy będą się czuli bezpiecznie w okolicach dworca PKP, ul. Lipowej i 
Parku Orła Białego. To miejsca częstych bójek. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że w mieście są grupy niebezpieczne. Z tego powodu  
brakowało wykonawców do rozbiórki na ul. Piłsudskiego, gdzie takie osoby przebywają. 

J.Leszczyk – pytał jakie dodatkowe prace mają być wykonywane, czy są one potrzebne i kto je 
zleca? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że to prace dodatkowe to prace nie wyszczególnione w 
specyfikacji z przetargu, przekraczające zatwierdzoną wartość. Początkowo było 8 m-cy 
opóźnienia w płatności. 

J.Leszczyk – stwierdził, że projektant realizując kosztorys i dokumentację wielu rzeczy nie 
przewidział. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że projektant informował o większych kosztach, pierwotnie 
projekt opiewał na 16 mln zł, a zrobiono na 7 mln zł. 

K.Sosnowski – pytał  jaki łączny koszt z wyposażeniem?  
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że pod koniec miesiąca będzie projekt kosztorysu w tej 

sprawie. 
B.Stanczewski – zaniepokoił się informacją odnośnie kotła grzewczego, który służy także dla 

przedszkola. Należy go wymienić przed sezonem grzewczym. Kolejna sprawa to tartan – 
pytał czy została zrobiona ekspertyza? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że badano sprawę. Koszt wymiany tartanu wyniesie około 
130 tys. zł. Jeszcze ekspertyzy nie zrealizowano, bo osoba zajmująca się tym przebywała  
na urlopie. 

K.Sosnowski – pytał o basen kryty? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że 26 sierpnia mija termin złożenia wniosku na kryty basen, 

przy tym będzie euroboisko. Mamy szansę. Ofertę w tej sprawie przedstawiono w Urzędzie 
Marszałkowskim. Pierwsza gwarancja już jest. 

 
Ad 5 

Zgodnie z podjętą uchwałą Rad Miejskiej w sprawie ustanowienia dorocznych nagród (…), 

Komisja wytypowała następujących dwóch członków  do składu komisji nagród: 

St.Hatłas – zgłosił radną Krystynę Leś, która wyraziła zgodę. 

K.Jarosz – zgłosił radnego B.Stanczewskiego, który wyraził zgodę. 

Przegłosowano powyższych członków: za-10 (jednogłośnie). 
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Ad 6 

W sprawach różnych głos zabrali: 
J.Turnik – podziękował dotychczasowym członkom za pracę w Komisji. Przewodniczący 

prosił o zapoznanie się z kierunkami polityki społecznej o gospodarczej Miasta, co będzie 
przedmiotem Komisji w najbliższym czasie. Przewodniczący poinformował o kolejnych  
posiedzeniach nt. koncepcji funkcjonowania kultury w dniach 30 sierpnia i 6 września. 

Z.Rychter – pytał czy to  prawda, że Biblioteka na oś. Olimpijczyków ulegnie likwidacji? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że obecnie trwają prace wymiany sieci ciepłowniczej i nie będzie 

potrzebna wymiennikownia. Prezes ZEC wystawi na sprzedaż budynek. Myślimy, aby w 
tym rejonie była filia biblioteki.   

K.Jarosz – proponował Burmistrzowi kupienie tego budynku, aby dalej funkcjonowała 
biblioteka a pomieszczenia gospodarcze wynająć. 

Z.Rychter – pytał nawiązując do rozbiórek na ul. Piłsudskiego -  czy przewiduje się zabudowę 
tych miejsc? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jak Prezes BTBS przedstawiała planowane są dwa 
budynki TBS  z miejscami parkingowymi i placami zabaw. 

K.Sosnowski – pytał czy powstanie hala sportowa przy G Nr 1 oraz kiedy zostanie 
dokończona Starówka? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w tym roku zostanie rozpoczęta budowa. Większość środków 
jest podzielonych na priorytetowe zadania. 

K.Sosnowski – stwierdził, że brak jest informacji w TV Kablowej odnośnie inwestycji 
prowadzonych w mieście. 

Z.Rychter – pytał o rondo na ul. Świdwińskiej? 
Z-ca Burmistrza – stwierdził, że inwestor zabezpieczył środki na ten cel i zadanie zostanie 

podjęte. 
 
Ad 7 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.05
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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